
   
«Пролісок» розцвітає і оздоровлює 

Цьогоріч гостей Трускавецького профспілкового вчительського пансіонату «Пролісок» 
приємно разив новий, прекрасно обладнаний дитячий майданчик, осучаснені кімнати та 
новий інтер’єр їдальні, яка завжди дивувала гостей смачною і здоровою галицькою 
кухнею. Поруч – бювет з «Нафтусею». 
- Ми самі милуємося цим майданчиком, - не без гордості розповідає головний 

фінансист оздоровчого закладу Світлана Сащук.  
Ця новобудова не випадкова – продиктована вимогами гостей, додає директор 
пансіонату Юрій Шевців. Останнім часом освітяни все частіше стали приїжджати до нас 
з дітьми та внуками. Увага до вимог часу та відпочивальників продиктувала і 
проведенням інтернет-зв’язку - WI-FI, зокрема. 

  Пансіонат влітку приймає лише освітян, згідно прийнятої галузевої Угоди. Якщо колись 
відсоток спілчан з області був нижчий, ніж з інших регіонів України, то цьогоріч навпаки, 
становить 60 відсотків. З часом переконалися, що мають «під боком», що називається 
сучасну, доступну в коштах оздоровницю. Повна вартість путівки на 12 днів 3-4 тисячі 
грн., з яких згідно Програм оздоровлення обласної, районних та міських організацій 
мають суттєве - в 30-40 відсотків - здешевлення. 
На думку Світлани Іванівни, пансіонат «Пролісок», який сьогодні може прийняти в зміну 
55 осіб, набирає такої динаміки, що попит зростає втричі. Є плани його розбудови. 
 Цю тезу підтверджує голова профкому викладачів Львівського національного 
університету імні Івана Франка Володимир Качмар: найбільшою популярністю сьогодні 
користуються путівки в пансіонат у загальній тенденції до зростання потреби в санатоно-
курортному лікуванні спілчан, яке, на жаль, втрачено в сегменті Фонду соцстраху. 
 Здешевлення доводиться з чималими труднощами і в окремих випадках, коли 
працівникові потрібні профільні санаторії, проводити, надаючи профспілкову матеріальну 
допомогу і допомогу з фондів роботодавця.  
 Благо, керівники, працівники і студенти франкового вишу зберегли свої оздоровчі бази на 
Волині –  біля озера Пісочне, в Ченадієво на Закарпатті і мають можливість здешевлювати 
своїм працівникам за участі обласної галузевої профспілки путівки на 20-40 відсотків. 
 Вже цьогоріч скористалися путівками в дитячі оздоровчі табори 25 спілчан, відправивши 
своїх чад в табори Карпат, на Чорне море, для вивчення, вдосконалення іноземної мови в  
польський табір «Білий орел». 
 Загалом, наголошує Володимир Михайлович, є тенденція до зростання потреби в  
санаторних путівках. Вирішувати це без профспілки та повернення соцстрахівської участі 
важко, тож життя повертає громадську організацію до цієї проблеми щораз гостріше. 
        Ольга Лобарчук 
 


